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Het jaar 2022 stond in het teken van een grote verandering voor onze partij. 
De kandidaatstellingscommissie, bestaande uit Mirjam Koopman, Piet van der Linden, Jan de 
Vries en Anita van Ewijk, kreeg veel sollicitatiebrieven van leden, die graag op een verkiesbare 
plaats van de kandidatenlijst zouden willen komen, om EVB te kunnen vertegenwoordigen in de 
gemeenteraad. 
 
Met alle sollicitanten zijn gesprekken gevoerd. Zij hebben een plek gekregen op de kandidatenlijst. 
De lijst is op basis van deze gesprekken en het advies van de kandidatencommissie vervolgens door 
het bestuur vastgesteld. Op 13 januari 2022 is de kandidatenlijst gepresenteerd en voorgelegd ter 
goedkeuring tijdens een digitale extra algemene ledenvergadering (ALV). 
 
Wat enigszins opportuun leek werd waarheid. Alle kandidaten die dat ambieerden zijn na de 
gemeenteraadsverkiezingen van maart  2022 en niet lang daarna door het doorschuiven uit de 
fractie naar het wethouderschap van Lennart van der Linden en Dirk Vermaat, namens EVB in de 
gemeenteraad van Barendrecht, als raadslid geïnstalleerd. Het resultaat van een fantastische 
verkiezingscampagne die werd gedragen door vele vrijwilligers van EVB! 
  
De verkiezingscampagne ging vooral over zichtbaarheid van onze club en ‘verhaal halen’ bij de 
inwoners van Barendrecht. Dit kreeg vorm door het opvoeren van de frequentie van de reguliere 
wijkbezoeken zoals EVB die ook buiten verkiezingstijd houdt, naar wekelijks. 
Daarnaast werd een leeg winkelpand aan de Middenbaan gehuurd en ingericht als EVB 
ontmoetingsplaats waar voorbijgangers bijna dagelijks binnen konden lopen om te praten over wat 
EVB wil bereiken in de komende jaren. 
Belangstellenden werden door onze (kandidaat)raadsleden, bestuursleden en een vaste groep 
vrijwilligers in de winkel uitgenodigd voor een kopje koffie/thee en gesprekken, waarin zij hun 
ervaringen konden uitwisselen met EVB’ers en met elkaar. In de weken voor de verkiezingen gaf dit 
een vrolijke GELE uitstraling aan de Middenbaan, waarbij de meeste reacties ronduit positief 
waren. 
De avond van de verkiezingen is georganiseerd in de horecagelegenheid Bonheur by Lust waar veel 
leden het verkiezingsfeest en de uitslag meevierden. 
 
Niet lang na de verkiezingen organiseerde het bestuur een extra ALV om samen met de leden vast 
te stellen of EVB met een of meerdere ander partijen een college zou gaan vormen of als enige 
partij. Na een levendige vergadering waarbij vele verschillende argumenten werden uitgewisseld,  
is besloten dat EVB als enige partij uit de Barendrechtse gemeenteraad het college zou gaan 
vormen en daar een vakwethouder sociaal domein van buiten bij zou gaan zoeken. 
 
Op 30 maart 2022 werd de nieuwe gemeenteraad geïnstalleerd, met maar liefst 20 EVB-
raadsleden. Vervolgens werd op 7 april het college met 2 EVB-wethouders deels geïnstalleerd. Op 
12 mei werd het college aangevuld met een derde EVB-wethouder en een partijloze vakwethouder 
sociaal domein. 
 
Op 13 januari 2022 is Roel Vermaat tussentijds als algemeen lid tot het bestuur toegetreden.  
Op de ALV van 11 mei werd Anita van Ewijk gekozen als nieuwe voorzitter. Zij volgde Roeland Bol 
op die deze functie vier jaar had vervuld, maar op 30 maart namens EVB tot raadslid was gekozen. 
Tijdens de ALV traden Jan de Vries (secretaris), Piet van der Linden (penningmeester) en Manon 
van der Leer-Brasser conform rooster af. Zij werden allen herkozen.    
 

 



In de loop van de nieuwe bestuursperiode gaf Manon Brasser echter te kennen de bestuurstaken 
niet langer meer te kunnen combineren met haar andere werkzaamheden en persoonlijk leven. Zij 
trad af. Het maken van de notulen en onderhouden van de website, wat belangrijke aspecten waren 
uit haar takenpakket, werden overgenomen door Jan de Vries en Roel Vermaat. 
 
Op zaterdag 24 september heeft het bestuur een ochtend bij horecagelegenheid Echt georganiseerd 
voor alle deelnemers aan de EVB activiteiten, zoals de wijkbezoeken. Er werd gebrainstormd over 
nut en noodzaak en de daarmee samenhangende benodigde frequentie van de wijkbezoeken. 
Daarnaast over de inhoud van de wijkbezoeken: Vooral informatie halen of juist informatie 
brengen in verband met de gewijzigde positie van EVB in Barendrecht. De inhoudelijke brainstorm 
werd geleid door Roel Vermaat, waarbij er een open discussie plaatsvond met en tussen de 
aanwezige vrijwilligers- en fractieleden. 
 
Het bestuur organiseerde dit verslagjaar voorts wijkbezoeken, diverse (extra) ALV’s en achterban 
overleggen (ABO’s). Het bestuur bracht i.s.m. de fractie nieuwsbrieven of nieuwsflitsen uit om de 
leden van de actualiteiten op de hoogte te houden. 
 
Daarnaast was het bestuur aanwezig bij de twee wekelijkse fractievergaderingen. Soms werd er 
gevraagd of ongevraagd meegedacht en gediscussieerd over bepaalde onderwerpen. Het bestuur 
hield elke maand een reguliere bestuursvergadering, waarbij vermeld moet worden dat zij 
daarnaast veelvuldig ad hoc bij elkaar is geweest. 
Ook werd het driehoeksoverleg vanuit de eerste bestuursperiode (2014-2018) tussen 
vertegenwoordigers van de fractie, wethouders en bestuur, waarbij men elkaar informeel bijpraat 
en zo nodig strategisch overleg voert, in ere hersteld. 
Commissie- en raadsvergaderingen werden door het bestuur vrijwel altijd bijgewoond of digitaal 
gevolgd.  
 
Bijna dagelijks kwamen (en komen) er berichten via de website van EVB bij de bestuurssecretaris 
binnen. Deze verzorgt vaak als voorzet al een eerste inhoudelijke beantwoording en verzoekt de 
fractie de mail verder in behandeling te nemen. 
  
In maart is er een Verkiezingskrant gemaakt die in geheel Barendrecht huis aan huis is bezorgd, En 
in de laatste maand verscheen weer de gebruikelijke Decemberkrant; eveneens huis-aan-huis 
bezorgd, waarbij weer vele leden werden ingeschakeld om deze megaklussen te klaren.  
 
Eind december had Echt voor Barendrecht 254 leden en 15 donateurs. 
 
Het bestuur van Echt voor Barendrecht bedankt een ieder die in 2022 in welke vorm dan ook een 
bijdrage heeft geleverd aan het reilen en zeilen van onze mooie vereniging! 
 
Barendrecht, 3 april 2023 
 
Namens het bestuur van Echt voor Barendrecht, 
 
Anita van Ewijk, voorzitter 
 
 
 
 
 


